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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 

 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  

 

 

 

Protokoll medlemsmöte 18 juni 2024 

8 medlemmar deltog på medlemsmötet 

§ 1 Inledning 

Anita Liew hälsade alla välkomna till det digitala medlemsmötet. 

Deltagarna presenterade sig därefter. 

§ 2 Val av justerare 

Mötet beslutade att välja Sture Almquist till justerare av protokollet. 

§ 3 Val av vakant post till valberedningen 

Tyvärr kunde inte en fulltalig valberedning väljas på årsmötet varför 

detta finns på dagordningen till detta medlemsmöte. Mötet föreslog 

Mathilda Eriksson. 

Mötet beslutade välja in Mathilda Eriksson på 2 år. 

Valberedningen består då av: 

Sture Almquist sammankallande 

Yvonne Eriksson och Mathilda Eriksson 

§ 4 Agria Breed Profile 

Barbro Olsson presenterade information från Agria Breed Profile. Då 

det för närvarande finns förhållandevis få bouvierer i Sverige och av de 

som finns är ju inte alla försäkrade i Agria varför informationen som 

presenterades ska tolkas med försiktighet. Dock är det så att rasen har 

några diagnosområden där de har högre sannolikhet att drabbas medan 

för andra diagnoser finns inga eller få fynd. Där man kan se högre 

benägenhet är tumörer i huden, ofta aterom, samt 

livmoderinflammationer och prostatabesvär. Diagnoser som inte dyker 

upp med hög sannolikhet är problem med rörelseapparaten samt 

tandproblem. 

Deltagarna diskuterade kring de olika utfallen med funderingar om och i 

så fall vad man kan vidta för åtgärder. 
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§ 5 Statistik från Lathunden 

Barbro Olsson presenterade statistik från Lathunden gällande 

registreringar, HD- och ED-frekvenser samt lite tävlingsstatistik. 

§6 Diskussion om valphänvisningskrav 

Då vårt inhemska avelsmaterial inte är så stort och det på grund av det är 

både vanligt och kanske viktigt att fylla på med gener från andra grenar 

så behövs även valphänvisningskraven ses över. 

Styrelsen har kartlagt hur hänvisningskraven ser ut i andra rasklubbar 

inom SBK och ämnr ta fram förslag till ändrade krav för 

bouvierklubben. Detta förslag ska sedan gå ut på remiss till 

medlemmarna för synpunkter. 

§ 7 Diskussion om planerade och önskade aktiviteter 

Styrelsen informerade om olika aktiviteter som klubben planerar under 

året. Det är dels en stegutmaning, en fototävling samt uppföljning av en 

till spårutmaingut. 

Styrelsen uppmanar medlemmarna att inkomma med andra önskemål så 

att vi kan få fler aktiva i klubben. 

§ 8 Avslutning 

Ordförande Anita Liew tackade alla närvarande för ett trevligt och 

medlemsmöte och önska alla en härlig sommar 

Justeras  Justeras  Vid protokollet 

Anita Liew  Sture Almquist Barbro Olsson 
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8 medlemmar deltog på medlemsmötet 


§ 1 Inledning 


Anita Liew hälsade alla välkomna till det digitala medlemsmötet. 


Deltagarna presenterade sig därefter. 


§ 2 Val av justerare 


Mötet beslutade att välja Sture Almquist till justerare av protokollet. 


§ 3 Val av vakant post till valberedningen 


Tyvärr kunde inte en fulltalig valberedning väljas på årsmötet varför 


detta finns på dagordningen till detta medlemsmöte. Mötet föreslog 


Mathilda Eriksson. 


Mötet beslutade välja in Mathilda Eriksson på 2 år. 


Valberedningen består då av: 


Sture Almquist sammankallande 


Yvonne Eriksson och Mathilda Eriksson 


§ 4 Agria Breed Profile 


Barbro Olsson presenterade information från Agria Breed Profile. Då 


det för närvarande finns förhållandevis få bouvierer i Sverige och av de 


som finns är ju inte alla försäkrade i Agria varför informationen som 


presenterades ska tolkas med försiktighet. Dock är det så att rasen har 


några diagnosområden där de har högre sannolikhet att drabbas medan 


för andra diagnoser finns inga eller få fynd. Där man kan se högre 


benägenhet är tumörer i huden, ofta aterom, samt 


livmoderinflammationer och prostatabesvär. Diagnoser som inte dyker 


upp med hög sannolikhet är problem med rörelseapparaten samt 


tandproblem. 


Deltagarna diskuterade kring de olika utfallen med funderingar om och i 


så fall vad man kan vidta för åtgärder. 
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§ 5 Statistik från Lathunden 


Barbro Olsson presenterade statistik från Lathunden gällande 


registreringar, HD- och ED-frekvenser samt lite tävlingsstatistik. 


§6 Diskussion om valphänvisningskrav 


Då vårt inhemska avelsmaterial inte är så stort och det på grund av det är 


både vanligt och kanske viktigt att fylla på med gener från andra grenar 


så behövs även valphänvisningskraven ses över. 


Styrelsen har kartlagt hur hänvisningskraven ser ut i andra rasklubbar 


inom SBK och ämnr ta fram förslag till ändrade krav för 


bouvierklubben. Detta förslag ska sedan gå ut på remiss till 


medlemmarna för synpunkter. 


§ 7 Diskussion om planerade och önskade aktiviteter 


Styrelsen informerade om olika aktiviteter som klubben planerar under 


året. Det är dels en stegutmaning, en fototävling samt uppföljning av en 


till spårutmaingut. 


Styrelsen uppmanar medlemmarna att inkomma med andra önskemål så 


att vi kan få fler aktiva i klubben. 


§ 8 Avslutning 


Ordförande Anita Liew tackade alla närvarande för ett trevligt och 


medlemsmöte och önska alla en härlig sommar 


Justeras  Justeras  Vid protokollet 


Anita Liew  Sture Almquist Barbro Olsson 
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